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Предлагаемый опыт словарной статьи «Автор» – необходимое подспорье для усвоения кур-

са «Введение в литературоведение» – посвящен смысловым объемам одного из ключевых 

филологических понятий. Даются общие представления об авторе как лице биографическом, 

об авторе – творце художественного текста, об имплицитном авторе и о двух наметившихся 

в ХХ в. подходах к проблеме взаимоотношения автора и читателя.

Ключевые слова: автор, автор как реальная личность, автор-творец, автор в тексте, автор 

и читатель.

A Word about the Author

V. V. Prozorov

The experience of a dictionary entry ‘Author’ offered here provides essential help in mastering the 

course of “Introduction into Literary Studies” and deals with the meanings of one of the key notions 

of philology. Some general ideas are presented: of the author as a biographic individual, of the 

author as the creator of a literary text, of the implicit author, and of the two approaches outlined in 

the XX century to the issue of the reader and author relationship.
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